
 

Jeg vil at min stemme skal bli hørt i denne saken. Jeg er en av dem som har vært på hengekøyetur, 

overnattet, gått på tur, syklet på stier, syklet over islagte vann, vært på bålturer med venner, deltatt 

på Terrengsykkelrittet og som derfor har hatt stor glede av marka! 

 

Det er uforståelig at Østmarka som er tilgjengelig og gir så mye til de som bor rundt, skal bli fratatt 

mulighetene og gleden marka gir. Tettbebygde strøk vokser seg hele tiden større, slik at viktigheten 

og behovet for tilgjengelige markamuligheter bør prioriteres. 

Det vil derfor være helt feil å legge så store begrensninger i dette området som dette vil medføre! 

 

Nei til Nasjonalpark i Østmarka (og andre nærliggende områder)! 

 

-Jane Burås- 


